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EINDVERSLAG 
Vastgesteld 17 oktober 1977 

De vaste commissie voor financiën1 ontving na het uitbrengen van haar 
voorlopig verslag op 26 februari 1976 brieven aangaande dit wetsontwerp 
van de Nederlandse bankiersvereniging en van de Nederlandse vereniging 
ter bevordering van het levensverzekeringswezen. Zij is erkentelijk voor deze 
beide bijdragen tot haar meningsvorming. 

Na de memorie van antwoord bestond er in de P.v.d.A.-fractie nog behoefte 
om de volgende vragen en opmerkingen naar voren te brengen. 

Het was deze leden opgevallen, dat in de gehele regeling geen rol wordt 
toebedacht aan de Verzekeringskamer. Moet dit instituut, waaraan op grond 
van de Wet op het levensverzekeringbedrijf in het bijzonder de bescherming 
van de belangen van de polishouders is toevertrouwd, niet als adviesinstan-
tie worden genoemd, waar het gaat om de vaststelling van de in het ontwerp 
genoemde kortingen op uitkeringen? 

Zou het ontwerp niet aan duidelijkheid winnen, als daarin nader werd aan-
gegeven wat onder «oorlogsrisico» ware te verstaan en als aan de Minister 
althans enig richtsnoer voor de bepaling van een eventuele korting zou wor-
den meegegeven. Te denken valt aan een bepaling met de strekking, dat de 
Minister er zoveel mogelijk naar zal streven, dat evenwicht ontstaat tussen 
de geleden oorlogsschade enerzijds en de te verwachten opbrengst van de 
toe te passen kortingen anderzijds. Verdient het geen aanbeveling om over 
deze kwestie in overleg te treden met de Nederlandse vereniging ter be-
vordering van het levensverzekeringswezen? 

Met de tijdige beantwoording van deze opmerkingen en vragen, zal naar 
de mening van de commissie de openbare behandeling van hetwets-
ontwerp voldoende zijn voorbereid. 

De fungerend voorzitter van de commissie, 
Dolman 

De griffier van de commissie, 
De Beaufort 
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